
TalenTencampus OK
sTeun Fc Oss nee !
De SP vindt dat een Talentencampus een aanwinst voor Oss kan worden. De 
SP vindt ook dat er geen gemeentelijke steun gegeven moet worden aan FC 
Oss. Dit was en is het standpunt van de SP.

Misschien is bij u, door berichten in de media, het idee ontstaan dat de 
kogel al door de kerk is, dat de Talentencampus doorgaat en dat FC Oss 
miljoenen tegemoet kan zien. De werkelijkheid is anders. Er is geen definitief 
besluit genomen en als het aan de SP ligt gaat er geen gemeentelijke steun 
naar FC Oss.
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waT is de TalenTencampus?
Het gaat om een groot plan waarin onderwijs, bedrijfsleven, gemeente en sport samen-
werken. Volgens het plan komen in het hele gebied rond het stadion scholen, woningen, 
bedrijven, nieuwe accommodaties voor de amateurs van TOP, de tennisverenigingen 
Breakpoint ’83 en PhiteOss en muziekvereniging Hartog. Ook het Sibeliuspark wordt op-
geknapt. Uitgangspunt is dat de hele ontwikkeling in dat stuk Oss zichzelf betaalt. FC Oss 
is een van de partijen in de samenwerking. De SP vindt het een mooi plan voor Oss maar 
wil eerst meer duidelijkheid en garanties op een aantal punten. Ook mag er in onze ogen 
geen geld meer van de gemeente in FC Oss gestoken worden.

waarOm geen gemeenTelijKe sTeun vOOr Fc Oss?

•	 EEn	bEtaald-voEtbalorganisatiE	diEnt	zichzElf	financiEEl	tE	bEdruipEn.

•	 in	EEn	tijd	waarin	gEmEEntEn	fors	moEtEn	bEzuinigEn	past	hEt	niEt	om	vEEl	gEld	in	
bEtaald	voEtbal	tE	stEkEn.

•	 in	hEt	vErlEdEn	is	Er	al	stEun	van	dE	gEmEEntE	voor	fc	oss	gEwEEst	En	ondanks	dat	
zijn	Er	wEEr	niEuwE	schuldEn,	wEliswaar	niEt	bij	dE	gEmEEntE	maar	toch.	

•	 ook	als	dE	stEun	Er	wEl	zou	komEn,	zijn	Er	gEEn	EchtE	garantiEs	voor	dE	toEkomst.

nOg veel vragen
Los van de steun aan FC Oss wil de SP, voordat er definitief iets besloten wordt, meer 
antwoorden en zekerheden op een aantal vragen.

•	 kan	hEt	hElE	plan	doorgaan	als	fc	oss	dEgradEErt	of	failliEt	gaat?

•	 hoEvEEl	gEld	gaat	dE	provinciE	Echt	bijdragEn	aan	hEt	plan?

•	 krijgEn	dE	tEnnisvErEnigingEn	En	muziEkvErEniging	hartog	dE	accommodatiEs	 
waar	zij	rEcht	op	hEbbEn?

•	 dE	sp	wil	niEt	dat	dE	gEmEEntE	hEt	stadion	gaat	ExploitErEn.	wiE	gaat	dat	wEl	doEn?

hoE	nu	vErdEr?
De SP wil alle betrokken partijen die samenwerken in dit plan de tijd geven om de komen-
de maanden te zoeken naar oplossingen en antwoorden. Dat is ook wat er vorige week 
besloten is. Dat zal zeker niet eenvoudig zijn, maar wij gaan er vanuit dat het lukt.
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